塔什干海螺水泥有限责任公司

塔什干海螺水泥有限责任公司是安徽海螺集团旗下安徽海螺水泥股份有限公司在乌兹别克斯坦投资的第二家水泥子公司,该项目为 2017 年 5 月第一届"一带一路"国际合作高峰论坛签约的乌国重点项目,厂址位于塔什干州阿汉加兰区,投资 2.5 亿美元建设一条 5000t/d 水泥熟料生产线,年产水泥 220 万吨,目前公司已开展厂前区综合用房及围墙施工和自营建设,计划于 2023 年建成投产。

安徽海螺集团有限责任公司是我国最大的建材企业集团之一, 控股经营海螺水泥和海螺型材两家上市公司, 下属 390 多家子公司, 分布在 25 个省市自治区和 20 个境外国家地区, 经营产业涉及水泥制造、化学建材、国际贸易、节能环保新材料、现代服务业等领域, 营业收入和总资产双双跨过 2000 亿元大关, 员工近 6 万人, 已连续 16 年入围中国企业 500 强,荣列 2020 中国企业 500 强第92 位、中国制造业企业 500 强第30 位、中国跨国公司100 大第96 位。2021 年,集团以 379.29 亿美元的营业收入蝉联世界500 强榜单, 名列第315 位,排名较2020 年提升52 位。

Tashkent Conch Cement Co., Ltd.

Tashkent Conch Cement Co., Ltd. is the second cement subsidiary invested by Anhui Conch Cement Co., Ltd. of Anhui Conch Group Co., Ltd. in Uzbekistan. As a major project signed on the First Belt and Road Forum for International Cooperation in May 2017, Tashkent Conch is located in Ohangaron, Tashkent, and invested USD 250 million to establish a 5000 t/d cement clinker production line, with an annual cement output of 2.2 million tons. At present, Tashkent Conch is carrying out comprehensive housing and wall construction at plant front area and self construction, which are planned to be completed and put into operation in 2023.

Anhui Conch Group Co., Ltd. is one of the largest building material enterprises in China, and controls and operates two listed companies (Conch Cement and Conch Profiles), with more than 390 subsidiaries in 25 provinces, municipalities, and autonomous regions, and 20 overseas countries and regions. Its business scope covers cement production, chemical building materials, international trade, new materials for energy conservation and environmental protection, and modern service industry. With nearly 60,000 employees, its business revenue and total assets have exceeded RMB 200 billion. It has been listed among the top 500 Chinese enterprises for 16 consecutive years, ranking the 92nd among the top 500 Chinese manufacturing enterprises, and the 96th among the top 500 Chinese manufacturing enterprises, and the 96th among the top 100 Chinese large multinational corporations. In 2021, Conch Group is among the list of top 500 enterprises in the world with a business revenue of USD 37.929

billion, ranking the 315th, up 52 places from 2020.



位于安徽芜湖的海螺集团总部 The Headquarters of Conch Group in Wuhu, Anhui



海螺集团"一带一路"建设布局图

The Construction Layout of Conch Group Against the Backdrop of the Belt and Road Initiative



塔什干海螺公司全貌平面图 Overall Plan of Tashkent Conch